



宏文學校
HONG WEN SCHOOL
30 TOWNER ROAD SINGAPORE 327829
TEL: (65) 6294 3340 FAX: (65) 62937625

HWS/23/081

28 Jun 2023

Dear Parents/Guardians,

INFORMATION SHEET FOR JUNE / JULY 2023

I do hope that you have a well-rested holiday and have spent quality time with your child this holiday. We look forward to your support to yet another exciting Term 3.

1. Public Holiday and School Holiday (for Jun/July 2023)

| | |
|------------------------|--|
| Thursday, 29 June 2023 | Public Holiday – Hari Raya Haji |
| Monday, 3 July 2023 | School Holiday – Youth Day (As Youth Day falls on Sunday, 2 Jul 2023, 3 July will be a School holiday) |

To help parents plan ahead, these are the following Public/School Holidays in August 2023

| | |
|--|---|
| Tuesday, 8 August 2023 | School will be celebrating National Day and will function half a school day. More details will be made known later. |
| Wednesday, 9 August & Thursday, 10 August 2023 | Public Holiday – 9 August 2023 – National Day School Holiday – 10 August 2023 – Day after National Day |
| Tuesday, 15 August & Wednesday, 16 August | PSLE Oral – All Pri 1 to Pi 5 students need not come to school. Pri 6 students will be informed separately. |
| Thursday, 31 August 2023 | Teachers' Day Celebrations. Details will be made known later. |

2. Temperature-taking Exercise (Wednesday 5 July 2023)

There will be a Temperature-taking Exercise on Wednesday, 5 July 2023. This routine serves to educate the students on the need to take responsibility for their own health and social responsibility for the health of others, and also to be able to resume temperature-taking should the need arises. Parents, please remind your child to bring his/her working thermometer with him/her on that day.

3. Speak Good English Movement (SGEM)

We will be organising our Speak Good English Movement (SGEM) from Monday, 10 July 2023 to Friday, 14 July 2023. The programme aims to instil the love for the English Language in our students. Many fun and exciting activities have been planned for the students throughout the week. We look forward to our students' active participation in all the activities with your encouragement and support.

4. Commemoration of Racial Harmony Day (RHD) – Monday 17 July 2023

RHD is observed on 21 July every year. The school will commemorate RHD on Monday, 17 July 2023. The theme for RHD this year is "Singapore: Our Multicultural Mosaic", which not only reflects how communities in Singapore are unique but are also intertwined with others to depict the cultural diversity that characterises life in Singapore.

There will be an assembly programme and recess activities on 17 July to enable students to gain a deeper appreciation of racial harmony, multiculturalism and social cohesion. Students will wear their school uniforms on that day.

5. Arrival and Dismissal via Vehicular Transport

This is a reminder to all parents who drive their children to school to use the school main gate along Towner Road. Upon entering the school compound, please use the left lane only to let your child alight from the car, unless directed by our security guard or teachers on duty to use the right lane.

Please do not use May Road as the drop-off point for your child as many of our students who walk to the school use May Road to enter the school.

There should also be no car pick up at Gate 1 (near bridge to Whampoa) and along May Road.

You may park at the nearby HDB carpark and proceed to Gate 1 or 5 to pick your child.

We seek your cooperation to adhere to the above as the safety of our children is our priority.

Thank you.

Mrs Theresa Hong
Principal



内容简译

希望您与孩子欢度了美好的六月假期。第三学段同样精彩、充实，在此我们也希望获得您的支持。

(1) 公定假期与学校假期

| | |
|------------|--|
| 6月29日(星期四) | 公定假日——哈芝节 |
| 7月3日(星期一) | 学校假日——青年节 由于7月2日的青年节刚好是个星期天，因此7月3日被立为学校假日，学生无需上学。 |

以下是8月份的公定或学校假期，供您参考：

| | |
|---------------------------|--|
| 8月8日(星期二) | 学校将于这天庆祝国庆日，并提早下课。详情会在稍后通知。 |
| 8月9日(星期三) | 公定假日— 国庆日 |
| 8月10日(星期四) | 学校假日— 国庆日补假 |
| 8月15日(星期二)、 8月16日(星期三) | 小六会考口试——所有一至五年级的学生无需来学校上课；六年级的学生则会收到口试安排的相关通知。 |
| 8月31日(星期四) | 教师节庆祝会，详情会在稍后通知。 |

(2) 体温检测 (7月5日 - 星期三)

学生将于7月5日(星期三)进行体温检测，这个例常的检测旨在教育学生要对自己和他人的健康负责，并让他们做好重启日常体温测量的准备。请家长提醒孩子当天携带一个操作正常的温度计来学校。

(3) 讲标准英语运动 (SGEM)

我校将于7月10日(星期一)至7月14日(星期五)进行“讲标准英语运动”。举办以上活动是为了培养学生热爱学习英语。我们将为学生举办许多有趣的活动，期待您支持与鼓励孩子积极参与。

(4) 种族和谐日 (7月17日 - 星期一)

每年7月21日是种族和谐日，我校将于7月17日(星期一)纪念该节日。今年的主题是“多元文化马赛克”，反应我国各种族的独特性，但又能融洽地相处，一同打造一个和谐的社会。当天，我校将通过周会与休息节举办不同的活动，让学生更深入地了解种族和谐、多元文化和社会凝聚力的重要性。由于天气炎热，学生不必穿各种族的传统服装，穿校服即可。

(5) 开车接送孩子的相关事宜

温馨提醒所有开车送孩子上学的家长使用位于陶纳路 (Towner Road) 的学校正门。在驶入学校后，校方只允许学生从左边的车道下车；若有特殊情况，请遵从校卫或执勤教师的指示。

由于大部分步行到学校的学生都使用梅路 (May Road)进入学校，恳请家长与校方合作，勿让您的孩子在梅路下车。

此外，我们也不允许开车的家长在学校的一号门外（靠近通往黄埔的行人天桥处）以及沿着梅路的路段让孩子上车。您可以将车停放在附近组屋区的停车场，并走到一号或五号门接孩子回家。

谢谢。

伍燕玲校长
